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住客車位編號 售價(港幣) 住客車位編號 售價(港幣)

Residential Parking Space No. Price (HK$) Residential Parking Space No. Price (HK$)

B02 $3,000,000 B06 $3,000,000

B03 $3,000,000 B08 $3,000,000

B04 $3,000,000 B09 $3,000,000

B05 $3,000,000 B10 $3,000,000

付款辦法  - 付款辦法  - 付款辦法  - 付款辦法  - Payment Method :Payment Method :Payment Method :Payment Method :

現金或即時按揭付款計劃 - 180天成交現金或即時按揭付款計劃 - 180天成交現金或即時按揭付款計劃 - 180天成交現金或即時按揭付款計劃 - 180天成交

Cash or Immediate Mortgage Payment Method - 180 days CompletionCash or Immediate Mortgage Payment Method - 180 days CompletionCash or Immediate Mortgage Payment Method - 180 days CompletionCash or Immediate Mortgage Payment Method - 180 days Completion

1. 售價   5%：於買方簽署臨時買賣合約時支付，並於5個工作日內到指定律師樓簽署正式買賣合約。

2. 售價   5%：於買方簽署正式買賣合約時支付。

5% of purchase price : shall be paid by the Purchaser upon signing of the Formal Agreement for Sale and Purchase.

3. 售價 90%：於買方簽署臨時買賣合約後180天內支付。

90% of purchase price : shall be paid by the Purchaser within 180 days after signing of the Preliminary Agreement for Sale and Purchase.

地庫 地庫 地庫 地庫 BasementBasementBasementBasement 地庫 地庫 地庫 地庫 BasementBasementBasementBasement

5% of purchase price : shall be paid by the Purchaser upon signing of the Preliminary Agreement for Sale and Purchase.  The Formal Agreement for Sale and

Purchase shall be signed at the designated solicitors' office within 5 working days after signing of the Preliminary Agreement for Sale and Purchase.
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